
PROTOKÓŁ NR XXXVI/2020 

z nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

z dnia 31 sierpnia 2020 r. 

 

Obrady otworzyła Przewodnicząca Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego –  

p. Irena Renduda – Dudek, stwierdzając na podstawie listy obecności 

prawomocność obrad. Następnie Przewodnicząca RM poprosiła radnych  

o zalogowanie się do systemu.  

 

Sesja odbyła się w Ostrowieckim Browarze Kultury w Ostrowcu Świętokrzyskim, 

rozpoczęła się o godz. 14.00. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady Miasta powitała obecnych na sesji. 

W sesji udział wzięli: 

1. Radni RM – zgodnie z załączoną listą obecności (załącznik nr 1, 1a i 1b  

do protokołu) 

2. Prezydent Miasta – Jarosław Górczyński 

3. Wiceprezydent Miasta – Piotr Dasios 

4. Wiceprezydent Miasta – D. Smoliński  

5. Skarbnik Miasta – Sławomir Kijak 

6. Sekretarz Miasta – Anna Niedbała  

 

Nieobecni radni:   Bożenna Morycińska, Joanna Pikus, Daniel Strojny, Jerzy 

Wrona. 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek –  Szanowni Państwo Radni! 

Przypominam oczywiście o klauzuli RODO, czyli o ochronie danych osobowych. 

Wiadomo, wymieniając nazwiska osób trzecich musielibyśmy mieć ich 

oświadczenia, że wyraziły na to zgodę, w przeciwnym wypadku nie podajemy 

tych nazwisk, ani też adresów.  

 

Ad II/Przedstawienie porządku obrad: 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek –  Porządek obrad dzisiejszej sesji   

to jest w zasadzie jeden projekt uchwały, który otrzymaliśmy drogą mailową.  

I jest to projekt uchwały dotyczący nabycia nieruchomości położonej w Ostrowcu 

Świętokrzyskim przy ulicy Świętokrzyskiej, o łącznej powierzchni 6,7081 ha 
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wraz z prawem własności budynku, budowli i urządzeń znajdujących się na 

przedmiotowych działkach.  

Czy Państwo Radni chcieliby coś zaproponować do porządku obrad? Nie widzę. 

W takim razie przechodzimy do realizacji porządku obrad  

 

Radni Rady Miasta obradowali według następującego porządku: 

 

III. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości.  

IV. Zamknięcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. 

 

 

Ad III/ Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości: 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek –  Przechodzimy do podjęcia uchwały 

w sprawie nabycia nieruchomości, o której przed chwilą wspomniałam. Projekt 

uchwały był opiniowany przez Komisję Strategii i Rozwoju Miasta. Proszę 

Przewodniczącego Komisji o podanie nam opinii komisji.  

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Pani 

Przewodnicząca! Komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek –  Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę.  

W takim razie przechodzimy do głosowania projektu uchwały w sprawie nabycia 

nieruchomości, położonej w Ostrowcu Świętokrzyskim przy ul. Świętokrzyskiej, 

o łącznej powierzchni 6,7081 ha wraz z prawem własności budynku, budowli  

i urządzeń znajdujących się na przedmiotowych działkach. Kto z Państwa 

Radnych jest za podjęciem uchwały – proszę nacisnąć przycisk i podnieść rękę.  

Kto jest przeciw – proszę nacisnąć przycisk i podnieść rękę. I kto się wstrzymał 

– proszę nacisnąć przycisk i podnieść rękę.  

Stwierdzam, że uchwałę podjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie nabycia nieruchomości. 

 

Patrz uchwała Nr XXXVI/91/2020 - załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Proszę o zabranie głosu Pana 

Prezydenta. 

Prezydent Miasta –  J. Górczyński – Pani Przewodnicząca! Panie i Panowie 

Radni! Szanowni Goście! Zadziałało… Chcę z tego miejsca bardzo serdecznie 

podziękować za jednomyślność, to jest taka uchwała bardzo szybka. Stąd dziękuję 

Państwu za obecność. Pojawiło się ogłoszenie o licytacji tych 6 ha, to jest dobry 

teren w terenie miasta. Mamy dobre przykłady z takich rewitalizowanych 

obszarów, kiedy miasto podjęło się takich zadań przy ulicy Bałtowskiej, wspólnie 
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z OTBS po „Gambo”. I teraz mamy nadzieję, że przy Żeromskiego ten teren 

zostanie uporządkowany, bardzo atrakcyjna cena – 100 tys. zł za 6 ha, prawie 7, 

więc to jest kwota, która nas bardzo satysfakcjonuje i mam nadzieję, że takich 

zakupów będziemy jeszcze dokonywać. Ja przypomnę, że to jest niszowa rzecz, 

żeby miasto było takim aktywnym graczem, deweloperem i instytucją, która 

operuje nieruchomościami. Ale Ostrowiec taki wyjątkowy jest i z tego miejsca 

dziękuję za jednomyślność. I Pani Naczelnik – Anna Targowska ma teraz pełne 

możliwości, żeby dalej tę sprawę prowadzić. Bardzo dziękuję. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek –  Dziękuję bardzo.  

 

 

Ad IV/Zamknięcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego: 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek –  Proszę Państwa, to był już 

wyczerpany porządek obrad naszej dzisiejszej sesji, a więc  dziękuję Państwu 

bardzo. Zamykam obrad XXXVI sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. 

 

Obrady Rady Miasta zakończyły się o godz. 14.04.  

 

 

Protokołowały: Przewodniczyła: 

  

 

Marta Kamińska  

Przewodnicząca Rady Miasta  

Ostrowca Świętokrzyskiego 

Magdalena Połetek Irena Renduda – Dudek   

 


